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听力课堂,开放式英语学习平台！www.TingClass.net

I have earned a great amount of experience during the last job.
我从上一份工作中获得了相当多的经验。

Please tell me the most valuable things you’ve got during your last job.

请说一说你从上一份工作中获得的最宝贵的东西是什么。

I have earned a great amount of experience during the last job.

我从上一份工作中获得了相当多的经验。

I was awarded the title of “Employee of the Year”，among hundreds of people last year. There is only one for each year. 去

去年我被授予“年度最佳员工”奖，每年在几百的员工中，只有一个人可以获此殊荣。

Please list some of your most valued accomplishments in your career.

请列举几个在你的职业生涯中最为重要的成就。

I was awarded the title of “Employee of the Year” among hundreds of people. There is only one for each year.

去年我被授予“年度最佳员工”奖，每年在几百的员工中，只有一个人可以获此殊荣。

学英语，练听力，上听力课堂。【免费英语听力下载】www.tingclass.net
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